
 

Referat 
D 30.4.2024 kl. 19.00-21.00   

 
Forældrerepræsentanter: 
Kristian Kjær Søgaard, Maja Hjort Pedersen, Henriette Booth Thomsen, Malene Elbæk 

Kjær og Cathrine Bonde Knudsen 

Medarbejderrepræsentanter: Lars Strandhave  

Ledelsen: Annette Hald  

 

Afbud:  

DAGSORDEN 

 

Uddybelse af punktet /  

REFERAT OG BESLUTNING 

ANSVAR-

LIG 

Konstituering Forældrevalgte konstituerer sig med formand og 

næstformand 

Malene er valgt som formand 

Cathrine er valgt som næstformand 

 

1. Godkendelse af 

dagsorden. 

Valg af ordstyrer og 

referent 

 

Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

Dagsorden godkendes; evt. tilføjelser? 

Dagsorden er godkendt. 

 

Ordstyrer: Malene 

Referent: Henriette  

 

Referatet godkendt og underskrevet. 

 

 

2. Orientering om 

bestyrelsens virke  

 

Kort info om styrelsesvedtægter, ansvarsområder 

og tavshedspligt. 

Link + div. bilag medsendes 

 

Kort gennemgang af bestyrelsens 

ansvarsområder. 

Overveje om principperne og plakaten (arbejdet 

der har været i gang i forældrebestyrelsen det 

sidste år) skal oversættes til engelsk? For at nå ud 

til alle forældre og familier.  

 

Forsætte også med det praktiske niveau; fortsætte 

med legepladsdag og andre arrangementer; med 

festudvalg og legepladsudvalg. 

 

 

3. Forretningsorden + 

Udkast til årshjul 

Evt. justering samt godkendelse af 

forretningsorden; seneste udgave af 

forretningsorden medsendes som bilag. 

Udkast til årshjul medsendes som bilag; forventes 

justeret og godkendt. 

 

Forretningsorden godkendt og underskrevet. 

Årshjulet er tilrettet med flg. datoer: 

Info-møde for nye forældre 22/5 – Henriette tager 

med.  

OL-dag: torsdag den 6/6  

August mødet: 27/8  

Høstfest 6/9  

Forældrebestyrelsesmøde: 23/9 

Legepladsdag: 4/10  

 



 

Kvartalsmøde 18/11 

Forældrebestyrelsesmøde 16/1 

Forældrebestyrelsesmøde: 10/3 

Forældremøde med valg: 8/4 

 

4. Bestyrelsens 

underudvalg 

Hvem vil sidde i bestyrelsens underudvalg? 

Legepladsudvalg: Kristian og Maja  

Festudvalg: Henriette, Malene og Cathrine  

 

Evaluering af legepladsdagen d. 17-4: 

- For sent med spisning kl. 18.15 

- Fungerer godt med at det ”kun” er de børn, 

hvis forældre er med til legepladsdag, der 

er med ude på legepladsen efter kl. 14.00.  

 

Afklaring vedr. forældrearrangementet Børnehave-

OL i uge 23;  

- Vi laver igen i år et Børnehave-OL, d. 6-6  

kl. 16.00-18.00 

- Måske kan vi finde forslag til aktiviteter på 

Skole-OL’s hjemmeside?  

- Simple og nemme aktiviteter på 

legepladsen.  

- Medaljer igen, det var en stor succes i2023 

- Invitation genbruges fra sidste år.  

Vi mødes ca. 3 uger inden for at planlægge dagen.  

 

Foreløbig drøftelse vedr. Høstfest i september: 

- Vi holder Høstfest igen i 2024, d. 6-9 kl. 

17.00-19.00. 

- Godt med redskabsbane i hallen 

- Hyggeligt med børnene, der sang 

- Evt. finde på nye lege / aktiviteter 

Vi mødes ca. 3 uger inden for at planlægge dagen. 

 

 

5. Opfølgning på input fra 

forældremødet d. 17-4 

Indkomne tilkendegivelser opsamlet på ét bilag, 

som medsendes som bilag. 

Afledte tiltag herfra? 

 

- Dobbeltopslag – Annette tager det med til 

ledermøde, og ser hvad der er af 

muligheder for koordinering omkring dette.  

- Beskeder på aula kontra opslag? Vigtigt at 

”bibeholde” vigtigheden /det personlige i de 

individuelle beskeder og derfor bruge 

opslag til den generelle info.  

- Filtreringsmulighed på børn - Være bedre til 

at bruge kalenderen og udbrede kendskab 

til at der kan filtreres i forhold til / 

 



 

børnehavebørn/ skolebørn (på det enkelte 

barn)  

- Oprydning i ”tavlerne” + grundig 

rundvisning af de forskellige tavler til 

opstartsmøder.  

- Ønsket omkring billeder og 

stillingsbetegnelse på Aula kan ikke 

imødekommes, da personalet ikke ønsker 

dette – vi henviser til infotavle inden for 

døren i børnehaven.  

- Raket voksne skal lige vænne sig til at 

arbejde med kalenderen.  

 

6. Stillingtagen til 

frokostordning  

Hvert andet år afgør bestyrelsen, om den 

forældrebetalte frokostordning skal fortsætte. 

Brev medsendes som bilag. 

 

Der stemmes for at der skal fortsættes med 

frokostordning, samt at vi bibeholder økonomi til 

formiddags- og eftermiddagsmad.  

 

7. Orienteringspunkt: 

Formand: 

Forældrerepræsentanter: 

Leder: 

Medarbejderrepræsentant 

Et gensidigt orienteringspunkt 

Formand: Ingen bemærkninger 

Forældrerepræsentanter: Ingen bemærkninger 

Leder:  

- 4 nye børn pr 1/5 (3 raket, 1 stjerne)  

- I gang med køkkenhave og drivhus.  

- Stjernebørnene er startet op på deres 

cykelprojekt d.d..  

 

Pædagogisk Læreplan 

- Ny revideret læreplan er lagt op 30/4, som 

et redskab til at kunne se, hvordan der 

arbejdes - og hvad der skal ske i løbet af 

året - i børnehaven.  

Tilsyn 2024:  

- Uanmeldt besøg af en konsulent en dag fra 

7-14 el. 8-15, hvor der skal vurderes på alt 

fra de fysiske omgivelser; relationer og til 

aktiviteter og leg.  

- andet scoringsudgangspunkt denne gang 

end førhen, derfor skal det forventes at 

”scoren” er lavere end tidligere. 

 

Medarbejderrepræsentanter: Ingen bemærkninger 

 

8. Evt. Punkter til næste møde d. 27-8? 

Evt? 

 

Generelt opbakning til forældremødet?  

- Fremmødet var småt denne gang. Knapt 

halvdelen af børn repræsenteret.  

 



 

- Måske teamet ”aula” har gjort udfaldet? 

Eller føler forældre sig ”tvunget” til 

bestyrelsen? 

- Vi vil være ude i god tid i forhold til tema til 

næste forældremøde.  

Kan / må vi justere på antallet af personaler, så 

det afhænger af antallet af forældre, i det 

omfang det giver mening?  

- Forældrebestyrelsen bakker op omkring 

dette, der skal blot videregives information 

fra mødet ud til personalet.  

 

Ændring i sprogvurdering i nærmeste fremtid?  

- Der har været kritik af materialet også på 

nationalt plan. Der er kommunalt 

nysgerrighed på forskellige muligheder, 

men indtil videre bruges nuværende 

sprogvurdering fortsat. 

 

Fondsøgning?  

- Børnehavepuljen fra Nordea fonden 

”børnehaven kan tage på tur” kan søges.  

Eventuelt tage på tur til havet / 

fiskerimuseet? 

Institutionen søger selv denne pulje og 

Annette kigger mere på dette.  

- Generelt være opmærksom på fonde der 

kan søges.  

 

En stor tak skal lyde til Bent Brun, der har doneret 

nyt sand til sandkassen samt kørsel af denne til 

vores legepladsdag.  

 


